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TARTU VALLAVOLIKOGU 

HARIDUSKOMISJON 
 

 
 

PROTOKOLL 

 

Kõrveküla          24.03.2021  

 

 

Elektrooniline koosolek  

 

Koosolekust võtsid osa hariduskomisjoni liikmed Külli Suvi, Jana Rosenthal, Tõnu Kalja, Üllar 

Loks, Jaanus Robi ja Janika Lill. 

Ei osalenud Allar Aardevälja. 

Protokollis Kadri Linamägi. 

 

Päevakord: 

 

1. J.V. Veski nimelise Maarja-Magdaleena Põhikooli põhimäärus; 

2. Tabivere Lasteaia põhimäärus; 

3. Jooksvad küsimused. 

 

1. J.V. Veski nimelise Maarja-Magdaleena Põhikooli põhimäärus 

Komisjoni liikmed tutvusid eelnõuga. 

Tõnu Kalja: Põhimääruste osas ei oskaks midagi ette heita. Tõnu Vesi on head tööd teinud. 

  

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

 

2. Tabivere Lasteaia põhimäärus 

Komisjoni liikmed tutvusid eelnõuga. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

 

3. Jooksvaid küsimused 

Tõnu Kalja: 

Minu meelest on kõige kriitilisem küsimus Laeva kool. Kas selliste väikeste koolide 

rahastamiseks projekte ei ole võimalik kirjutada? Teedevõrgu ja geograafilise asukoha tõttu on 

laste transport keerukas. Lastele oleks kõige parem lahendus Laevas haridust anda. Tallinnast või 

Tartust vaadates ei ole tegu ääremaaga. Reaalsus on see, et Laeva on nagu üksik saar keset 

metsa. Äkki keegi oskaks pakkuda mõne rahastuse võimaluse?  

Külli Suvi: Ka strateegiakomisjonis oli Laeva kooli küsimus päevakorras, sest praegu toimub 

rahastamine suurte Tabivere, Lähte ja Kõrveküla kooli arvelt. See ei ole õiglane ja jätkusuutlik. 

Kuid head lahendust ei ole ka keegi pakkunud. Kui plaanitakse kaotada vanem kooliaste (7.-9. 

klass) on vaja vallal organiseerida laste transport, mis on arvestades Laeva paiknemist, päris 

keeruline, kuid mitte võimatu. Kuid laste transpordiga peab vallavalitsus arvestama ka 

lastevanematega. Ka neile on vaja tagada transport kui toimuvad koosolekud, aktused ja laste 

peod või muud üritused. 
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Ideena olen välja käinud, et lahendus oleks elamispinna pakkumine noortele. (Kolemajad korda 

ja leida arendaja, kes sooviks panustada Laeva piirkonda). 

Olukord Laevas on vallavalitsusele teada ja probleemile otsitakse lahendust. 

 

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/      /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Külli Suvi        Kadri Linamägi   

Hariduskomisjoni esimees      Protokollija 


